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Csóngrici Megyei Bíróság, 
SzpgedHfárosi Bíróság 
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Ügyészségi, bírósági 
í f negyed , , hét épülettel 

F o l y t a t á s a z 1. o l d a l r ó l 
A palo ta a felúj í tással együt t 450 mil-
l ióba kerül t . Az épülete t a legfőbb 
ügyészség megvásáro l ta a kincstár tól . 

A bíróság Széchenyi tér 4. s zám alat-
ti épületét még mindig sokan használ-
ják. ö s sze sen 340-en dolgoznak itt a 
Csongrád Megyei Bíróság, 3 Szegedi 
Városi Bíróság, a Csongrád Megyei Fő-
ügyészség, a Szegedi Városi Ügyészég 
és a Szegedi Katonai Ügyészség alkal-
mazot ta iként . Az ál lami t u l a jdonban 
levő épüle tben a n n a k ellenére is nagy 
a zsúfoltság, hogy a megyei cégbíróság 
és a Szegedi Munkaügyi Bíróság más ik 
épüle tben , a Tábor utca 4. s zám alatt 
működik , 43 dolgozóval. Ez az épület 
is ál lami tu la jdonú. A városi bíróság 
peren kívüli és végrehajtói irodái pe-

KATONAI ÜGYÉSZSÉG: M E N N E K 
VAGY M A R A D N A K . Lele András e z -
redes, a Szegedi Katonai Ügyészég 
vezetője e l m o n d t a : jelenleg három 
lehetőség került szóba. A 25 fős h i -
vatal vagy a Széchenyi tér k . szám 
alatt m a r a d , vagy átköltözik a Tisza 
Lajos körút 2 - 6 . - b e , esetleg t ö b b 
más szervezettel a volt Dugonics 
András Általános Iskola Osztróvszky 
utcai épületét veszi birtokba. 

dig a Tisza Lajos körút 2-4. s zám alatt 
ta lá lhatók, ahol 29-en dolgoznak, és 
az épület szintén az á l lamé. 

Cseh Attila, a Csongrád Megyei Bíró-
ság elnökhelyettese, sajtószóvivő a több 

ve a Bartók Béla Művelődési Központ, 
ahova az ügyészségeket lehetne költöz-
tetni. A Bartókkal kapcsola tban először 
tisztázni kellett: építészetileg alkal-
mas-e a városi ügyészség elhelyezésére. 

Tervek a Széchenyi téren 
A Széchenyi téri épületben felszabaduló helyeken szeretnék a városi bíróság 
valamennyi szervezeti egységét elhelyezni. Nagyobb ügyféltereket, t ö b b 
tárgyalótermet akarnak kialakítani. Elkülönített büntetés-végrehajtási 
helyiségekre v a n szükség, meg kell oldani a bírák külön szobában történő 
elhelyezését. Szeretnék megoldani az épület teljes akadálymentesítését. A felújítás 
várható költsége t ö b b milliárd forint. A p é n z t az Országos Igazságszolgáltatási 
Tanács biztosítja majd a bíróságok költségvetéséből. 

ezer négyzetméteres Széchenyi téri épü-
letről azt mondta : a rezsiköltségek éven-
te több tízmillió forintot tesznek ki, de a 
bíróságnak nem kell fizetni bérleti díjat. 

- Néhány éve a városi bíróság elnö-
ke kényte len volt a polgár i -büntető ke-
zelőirodán egyidejűleg jelenlévő ügy-
felek számát 5 főben max imá ln i : en 
nél t öbben n e m férnek be, illetve az 
iratok biz tonsága nagyobb ügyfél-
s z á m n á l n e m biztosí tható. Az épület 
műszak i á l lapota is megromlot t : rossz 
a tető, hullik a vakola t , és e lavul tak a 
gépészeti rendszerek - beszélt Cseh 
Attila a jelenlegi helyzetről . 

Így került képbe a régi Sajtóház, illet-

Ezért az épület megvizsgálásával terve-
zőt bíztak meg, aki a műemlék i hatóság 
elvárásait is f igyelembe vette. A terv je-
lenleg engedélyeztetés alatt áll. 

Ha a városi ügyészség 6 0 a lka lma-
zottja ide, a főügyészség és az Eszpe-
rantó u t cában m ű k ö d ő nyomozó-
ügyészség szintén 6 0 dolgozója pedig 
a régi Sa j tóházba költözik, 2 0 0 0 négy-
zetméter szabadu l fel. A Stefánián je-
lenleg felúj í tás alatt álló á l lami tulaj-
donú épüle tbe 2009 márciusig szeret-
nének beköltözni , az átalakítás-felúj í-
tás 500 millió for in tba kerül . 

Ö fovátibi F O T Ó K a témírói 
a interneten! 

www.delmagyar.hu 

Megyei politikusok 
a parlamenti szavazásról 
A k é p v i s e l ő k h é t f ő n n e m s z a v a z t á k 
m e g a z o r s z á g g y ű l é s f e l o s z l á s á r ó l 
s z ó l ó M D F - e s i n d í t v á n y t ; a j a v a s l a t o t 
1 7 1 - e n t á m o g a t t á k , 2 0 6 - e n e l l e n e z -
t é k : a F i d e s z , a K D N P és a z M D F i g e n -
n e l , a z M S Z P és a z SZDSZ n e m m e l 
s z a v a z o t t . N é h á n y Csongrád m e g y e i 
o r s z á g g y ű l é s i k é p v i s e l ő t k é r d e z t ü n k 
a t ö r t é n t e k r ő l . 

M U N K A T Á R S A I N K T Ó L 
Botka László (MSZP): Várható volt, 
hogy n e m kap többséget az MDF ja-
vas la ta . A legnagyobb p r o b l é m á n a k 
azt t a r tom, hogy n e m programokról , 
javaslatokról , a l ternat ívákról folyik a 
vita, e helyett az el lenzék hangula t -
keltéssel foglalkozik. Egyedül az MSZP 
tett le programot az asztalra , ideje len-
ne, hogy a többi pa r lament i pár t is ki-
terítse kár tyái t . Nyitottak v a g y u n k az 
ú j a b b kormányza t i együ t tműködés re 
az SZDSZ-szel, hiszen az ország érde-

ke, hogy e l fogadja a pa r l amen t az 
adó- és költségvetési törvényeket . 

Újhelyi István (MSZP): Az elmúlt 
években mindig vá r t am, hogy éles vi-
ta a laku l jon ki szakpoli t ikai kérdések-
ben . Vártam, hogy az e l lenzék valós 
a l ternat ívával áll elő azontúl , hogy 
adócsökken tés t és a ju t ta tások növe-
lését kéri. Nem tar ta lmi, h a n e m a ha-
ta lom megszerzésének ké rdésében 
alakult ki t egnap éles vita. Az ország-
gyűlés leszavazta a javaslatot . 

Sándor Klára (SZDSZ): Az SZDSZ 
egységesen szavazott ar ra , hogy n e m 
támoga t j a az MDF javaslatát , mer t az 
ország érdekeit n e m szolgálja, ha ká-
oszba taszí t juk. Az n e m válasz , hogy 
PR-akcióval feloszlat juk a pa r l amen-
tet, mer t attól még n e m lesz kormá-
nyozva az ország. Más ko rmányok is 
voltak m á r nagyon népsze rű t l enek a 
sa já t c iklusuk kellős közepén , volt 
olyan k o r m á n y - a Fidesz - , ame ly ki-

sebbségben kormányzot t , csak e lőbb 
elfogadtat ta két évre a költségvetést , 
m a j d megszabadu l t a kisgazdáktól . 

Nógrádi Zoltán (Fidesz): Meglepetés 
n e m ért, bá r a m a g y a r politikai élet-
ben m i n d e n n e k lehet esélyt adni , így 
kicsit b íz tam a józan politikai döntés-
hoza ta lban , a b b a n , hogy a ko rmány-
oldal józanul mér i fel az ország hely-
zetét. Az ország olyan á l l apo tban van , 
hogy nincs helye a t ak t ikázásnak , vi-
lágos beszédre vo lna szükség - ki az, 
aki t u d j a vál lalni a ko rmányzás t , s ki 
az, aki n e m képes erre a biztos több-
ség h i ányában? Az MSZP és Gyur-
csány Ferenc l á tha tóan m i n d e n árat 
m e g a d n a az SZDSZ-nek azért , hogy 
v issza tér jen a koal íc ióba. 

Szerettük volna megkérdezni Lázár 
Jánost, Hódmezővásá rhe ly polgár-
mesterét is a pa r l ament i szavazásról , 
á m lapzár tánkig n e m sikerült utolér-
n ü n k az el lenzéki poli t ikust . 

Számításunk 
szerint 

6 - 7 milliárd forintot 
költöttek 
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Hétfejű 
igazságszolgáltatás 
Pár hónap j a igekötőkkel bűvészkedve jelentette be a kormány, hogy egy-
előre kú tba esett a Nyugati pá lyaudvar mpgé tervezett kormányzat i ne-
gyed terve. A hivatalos kommunikác ió szerint ugyanis n e m le-, h a n e m 
megállí tották az új minisztér iumi komplexum felépítését. A be ruházás 
e lodázásában komoly súllyal esett latba, hogy ingatlanpiaci szakértők 

szerint a tervbe vett 103 milliárd fo-
rintnál csak jóval kevesebbért értéke-

• S z á m í t á s u n k síthetők a kormányzat i negyed miatt 

W W S z e r i n t k iürülő ingat lanok, márped ig ebből a 
s u m m á b ó l fedezték volna részben a 
komplexum 140 mill iárdos költségét. 
Mivel már akkor megszorí tásos időket 
é l tünk, a ko rmány elállt a grandiózus 

tervtől, és h á r o m évre elodázta az ú j hata lmi központ fe lhúzását . 
Hogy ez miről jutott eszembe? A Szegeden tervezett ú j igazságügyi 

negyedről , ami sokkal közelebb áll a megvalósí táshoz, mint a kormány-
zati negyed. Igaz, a Tisza pa r t j án n e m egy, h a n e m hét helyszínen mű-
ködne 2010-től az igazságszolgáltatás. A tények i smere tében érthető, 
hogy lépni kell az ügyben , hiszen a Széchenyi téri igazságügyi pa lo tában 
már n e m férnek el, egymás sarkát tapossák az a lkalmazot tak és az ügy-
felek. A városi bíróság elnöke például öt főben maximál ta a polgári-bün-
tető kezelőirodán egyidejűleg jelenlévő ügyfelek számát . Tele a pince 
ügyiratokkal , amiket kötelező megőrizni, egykori cellákból kialakított 
i rodákban dolgoznak a ha rmad ik emele ten . Szóval nagy a zsúfoltság, 
pedig v a n n a k , akik már évekkel ezelőtt e lhagyták a Széchenyi téri épü-
letet. Például a táblabíróság, amely egymilliárd forintért vásárolt ingat-
lant a Sóhordó u tcában , amit aztán közel 6 0 0 millió forintért korszerűsí-
tett és bővített . Hogy aztán - ahogy arról nemrégiben beszámol tunk - 6 0 
millióért minden t megjavítson a há rom éve átadott székházán , ahol min-
den elromlott, ami csak elromolhatott . És akkor m a r a d j u n k a számok-
nál! A egykori Juhász Gyula Művelődési Központért felújí tással együtt 
450 milliót fizetett a Fellebbviteli Főügyészség. A régi Saj tóház rekonst-
rukciója 500 millió for int jába kerül a megyei főügyészségnek és a nyo-
mozó ügyészségnek, vagyis nekünk , adófizetőknek, lévén, hogy az igaz-
ságügyi szervek sa já t költségvetésükből - vagyis a mi adófor int ja inkból 
- állják a felújítási munká la tok költségét és az épület működte tésé t . A 
Széchenyi téri igazságügyi palotát több milliárd forintért ú j í tanák fel. 

Számí tásunk szerint 6-7 milliárd forintot költöt tek, köl tenek Sze-
ged új igazságügyi negyedére , amely 2010-től hét he lyen m ű k ö d i k 
m a j d a vá rosban . Elgondolkodtató, hogy az Ady téri t anu lmány i és in-
formációs központo t 8 mil l iárdért építet ték fel. 

Táppénzen az elítélt jegyző 
B i z o n y t a l a n i d e i g t a r t ó t á p p é n z r e 
m e n t a d o m a s z é k i j e g y z ő . G u l á c s i n é 
S o m o g y i I l o n á t p é n t e k e n a Szegedi 
Városi B í r ó s á g e l s ő f o k ú í t é l e t é b e n -
n é g y é v p r ó b a i d ő r e f e l f ü g g e s z t v e -
k é t é v b ö r t ö n b ü n t e t é s r e í t é l t e , h i v a -
t a l á t ó l p e d i g ö t é v r e e l t i l t o t t a . 

M U N K A T Á R S U N K T Ó L 
Megrendült egészségi á l lapotára hivat-
kozva b izonyta lan ideig tar tó t áppénz-
re m e n t a Szegedi Városi Bíróságon 
pén teken elitélt d o m a s z é k i jegyző, 
Gulácsiné Somogyi Ilona. 

- A jegyzői t e e n d ő k e t je lenleg a jo-
gi ü g y i n t é z ő n k lá t ja el, mive l a köz-

s é g b e n n incs a l j egyző i s t á t u s -
m o n d t a Kispéter Géza po lgá rmes te r , 
ak i az ügyet r e n d k í v ü l ke l l emet len-
nek t a r t j a . 

A dél-alföldi regionális közigazgatá-
si hivatal vezetője l a p u n k n a k e lmond-
ta: amíg n incs jogerős ítélet, a jegyző 
végezheti m u n k á j á t . - Ha a z o n b a n 
megszület ik a jogerős e lmarasz ta ló 
döntés , m á s n a p m á r n e m vehet i fel a 
hivata lá t - magya ráz t a Siket Judit. 

Gulácsiné Somogyi Ilonát o t thoná-
b a n h ív tuk fel, hogy megkérdezzük , 
miér t men t t áppénzre? A jegyző any-
nyit mondo t t , hogy jól van , m a j d le-
csap ta a kagylót . 

1. Hyundai Getz 
2. 1 799 000 Ft-tól 

0 Ft önerővel már 13.999 Ft*-os 
induló havi töriesztúrtiszlettfil! 

7 év vagy 150.000 km garanciával 
c f t * H Y U n D R I www .hyundaihovany.hu 

A Képek illusztrációk. *Az elsó 30 hónapban fizetendő tóriesztórészlet. TWM: 9,12-11.42%. A tájékoztatás nem tetjeskórú. részJetek márkakerekedésünkben 
Az aiíWa; 2008 augusztus 01-161 szeptember 30-ig vagy a készlel erejéig érvényes. Üzemanyag fogyasztás (mode«6l változattól és forgalmi viszonyoktól függően). 
4.7-7.61> 100 km, C02-kibocsátás (modelltől, változattól és forgalmi viszonyoklót függően)• 125-162 g/km. Új személygépjárművek vásárlásakor magánvásárlók részére 
nyújtott szerződéses garancia részleteiről érdeklődjön márkakereskedésünkben, Garancia-ajánlatunk 2006 március 17-töt visszavonásig érvényes. 

HYUNDA I H O V Á N Y 
SZALON: Szeged, Algyői út 39. Tel.: 62/551-800 

SZERVIZ: Szeged, Cserzy Mihály u. 18. Tel.: 62/556-202 
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